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Anteckningar från  

 

Digitalt uppfödarmöte möten under maj 2022 

 
 

Vad vill vi ha ut av uppfödarmötena  
Kunskapsbyte 

Erfarenhet 

Mer öppenhet mellan uppfödare 

Mentorskap 

 

Bra med digitala möten  

Digitala möte  2-4 gånger per år 

Bra med fysiska möten, bra komplement att ha teams/ zoom möten  

 

 
Önskemål om  föreläsningar 
Föreläsning om HD/ ED- Furudal 2023 - möjlighet att vara med på länk 

Föreläsning valpning/ valpningskomplikationer Degeberga2023- möjlighet att vara med på 

länk 

 

 

Lite olika saker som kom upp till diskussion under mötena 

SKK:s nya köpeavtal som gäller från 1/5-22.  

Föreläsning om skk:s nya köpeavtal genom samojedägare som jobbar som advokat  

7 juni kl.19.00 via zoom 

 
HD och  ED har diskuterats på alla mötena  

HD -  index sen 2016 

Några med ED,  

Vi diskuterade mycket om ED  och hur man  kommer till rätta med det.  

Inget stort problem inom samojed, ligger på en del linjer 

 

Gamla hundar som är kastrerade och ofta lite överviktiga får diabetes 

 

Sporrar - varför får dom inte tas bort - Djurskyddslagen 1/1-14  

 

Att en/ några få uppfödare upplevt "växtverk" panosteit 

 

Vi ska passa oss för att leta fel  på våra hundar 

Vi diskuterade goniskopering. Gjordes på samojeder i början på 90 talet 

Övergångskota-  hur vanligt är det? 

 

SKK hade ett webbinarium i höstas om ED,  kanske kan det gå i repris om vi kollar med SKK 

 

 
 

 


